

JASPER INVESTMENTS LIMITED
(the “Company”)
(Company Registration No. 198700983H)

HONG KONG – ZHUHAI – MACAU BRIDGE PROJECT
香港 - 珠海 - 澳门大桥 项目

JASPER INVESTMENTS LIMITED
碧玉投资有限公司

**APPOINTED AS PROJECT MANAGER FOR THE MARINE TRANSPORTATION
OF AGGREGATES AND OTHER CONSTRUCTION MATERIALS
(INCLUDING EARTH AND ROCKS)**
委任项目经理负责物料及其他建筑材料（包括土石）的海上运输管理

Further to the Company’s announcement released under the General Announcement category and titled “*Proposed New Assignments as Project Manager for Infrastructural Projects*”(published on 5th September 2016 at 05:15:27 – Announcement Ref SG160905OTHR9ORU)(the “**5 September 2016 Announcement**”), the Board of Directors of the Company (the “**Board**”) is pleased to inform Shareholders as follows: 继本公司根据公司于2016年9月5日5点15分在新交所一般公告类别刊登的公告，公告标题为“建议担任基建工程的项目经理”（公告编号 SG1609050THR9ORU），本公司董事会（“董事会”）欣然通知股东如下：

- the Company has been appointed by Guangdong Zhuhai LuYuan Construction Engineering Co (广东珠海市路源建筑工程有限公司) (“**LuYuan**”) as the project manager for the marine transportation of aggregates and other construction materials (including earth and rocks) in connection with the segment of the Hong Kong – Zhuhai – Macau Bridge Project for which LuYuan has been engaged as a principal contractor and awarded a construction and engineering contract. In this regard, the Company has entered into a formal contract with LuYuan for the aforesaid assignment (the “**Assignment**”) and is expected to commence work very shortly.
本公司已被广东珠海市路源建筑工程有限公司（以下简称“路源”）委任为其集团已担任总承包商的香港 – 珠海 – 澳门大桥项目建筑和工程合同的项目经理负责物料及其他建筑材料（包括土石）的海上运输管理部分。在此方面，本公司已就上述任务（“任务”）与路源订立正式合约，预期很快将展开工作。
- in connection with the Assignment, the Company is pleased to note that the first assigned set of tug and barge has been prepped and deployed, and is expected to arrive at the designated loading area within the next 7 to 8 sailing days for commencement of work.
对该任务而言，本公司诚然已经准备并部署好第一组指定的拖船和驳船，预计在未来7至8个工作日内到达指定装载区展开工作。
- the Assignment is currently envisaged to be for a period of 2 years, subject to the progress of the project.
目前设想的任务期为2年，将根据项目的进展情况而调整。

The Management has informed the Board that the Assignment is the first of the proposed new assignments relating to the Pearl River Delta (珠江三角) region referred to in the 5 September 2016 Announcement. The Management is in further discussions with LuYuan with a view towards taking on additional project management assignments within LuYuan's portfolio of infrastructural projects spread across the regions surrounding Macau SAR and Hong Kong SAR. Barring any unforeseen circumstances, the Management is confident that additional assignments will be awarded by LuYuan.

管理层已通知董事会，该任务是在2016年9月5日新交所公布中所提述的珠江三角洲（珠江三角）地区有关的建议担任基建工程项目经理的首次任务。管理层正与路源展开进一步协商，以期从路源在澳门特别行政区和香港特别行政区周围地区的基础设施项目组合中获得额外的项目管理任务。除非有任何不可预见的情况，管理层相信路源将授予本公司额外的工作任务。

The Management has also informed the Board that apart from the project management assignments, LuYuan has further invited the Company to provide marine transportation services for the carrying of aggregates for the projects that LuYuan is a principal contractor. The Management is exploring the opportunities and will, if deemed suitable for the Company to take on, recommend to the Board the involvement of the Company in such roles, subject to there being sufficient resources as well as suitable pre-qualified and selected main subcontractors who are able to work together with the Company to provide such services.

管理层还通知董事会，除了项目管理任务外，路源已进一步邀请本公司为其担任总承包商的项目承担物料的海运服务。管理层正在探讨合作的机会和意愿，如果有适合公司的任务和足够的资源，以及能够获得适当的主要分包商与本公司合作提供此类服务，将向董事会推荐公司参与这些任务。

The Board will provide updates to Shareholders by way of further announcements as and when there are any further and material developments or as the Board deems appropriate. Shareholders and potential investors should note that while the Company is actively sourcing for more assignments and contracts, there can be no assurance that any such efforts (including the on-going discussions with LuYuan) will translate into definitive assignments and contracts.

董事会将在有重大发展或适当时通过公告进一步向股东提供最新资料。股东和潜在投资者应注意，虽然公司正在积极寻找更多的任务与合同，但不能保证任何此类努力（包括与路源正在进行的协商）将转化为确定的任务与合同。

BY ORDER OF THE BOARD

按照董事会的指示

Ow Eang Hong
Executive Chairman
1 December 2016

胡恩宏
执行主席
2016年12月1日